

理工研究國際期刊

第十三卷 第一期

中文目次

以三氧化二鋁為閘極絕緣層之銦鎵鋅氧薄膜電晶體之研究	許世昌、王一竹	1
Al ₂ O ₃ /HfO ₂ /Ta ₂ O ₅ 堆疊閘極介電層於 InGaZnO 薄膜電晶體之研究及其在光感測的應用.....	許世昌、王一竹	11
融合電腦視覺與慣性感測資訊實現在空間中識別身分	蔡佳玲、張惟喬、葉旻純、劉致誠、陳建志、李世明	29
控制氧氣流量探討氧化鋅錫薄膜電晶體之研究.....	古凡、許世昌	53
指叉狀電極應用於透明導電膜之溫升研究.....	周柏漢、余志鴻、許世昌、林男明	69
宜蘭清水地區二氧化碳增強型地熱系統之孔隙熱水模型研究	林大偉、湯欽達	79
以靜電紡絲技術與水熱法相結合製備氧化鋅奈米結構的氫氣傳感器	盧陽明、籃秉義	95

International Journal of Science and Engineering
Volume 13, NO.1
CONTENTS

Study of IGZO thin film transistors with Al ₂ O ₃ gate insulator	Shih-Chang Shei and Yichu Wang	1
Investigation of InGaZnO Thin Film Transistors Using Al ₂ O ₃ /HfO ₂ /Ta ₂ O ₅ Stacked Gate Dielectrics and Application on Optical Sensor.....	Shih-Chang Shei and Yichu Wang	11
Recognizing Individuals in Spaces by Fusing Computer Vision and Inertial Sensing Information.....	Chia-Ling Tsai,Wei-Chiao Chang, Min-Chun Yeh, Zhi-Cheng Liu, Jen-Jee Chen, Simon C. Li	29
Controlling the flow of oxygen to explore the study of zinc tin oxide thin film transistors	Ku Fan and Shih-Chang Shei	53
A Transparent Conductive Layer with an Interdigitated Electrode and Its Effect on Heat Generation	Po-Han Chou, Zhi-Hong Yu, Shih-Chang Shei, Nan-Ming, Lin	69
The Study of Porous TH Model of CO ₂ -EGS in ChingHsui, ILan Assessment	David T.W. Lin and Kevin C.T. Tang	79
The ZnO nanostructured hydrogen sensor fabricated by combining electrospinning technology and hydrothermal method.....	Yang-Ming Lu and Bing-Yi Lan	95